
Budoucí agent Farský na veřejnost a hlavně
na své naivní voliče vztyčil prostředníček. Je
to tragikomické, shodují se komentátoři
- CZ24 News | 25. ledna 2022

ČESKO: Jan Farský (STAN) svými rozhodnutími vztyčil prostředníček směrem k veřejnosti. Ve
vysílání CNN Prima NEWS to prohlásil komentátor webu Info.cz Petr Holec. „Překvapil mě
amatérismus STAN,“ řekl novinář. Zároveň ovšem dodal, že tato kauza podle jeho mínění hnutí v
následujících volbách neohrozí. Komentátor MF Dnes Petr Kolář označil celou kauzu za
„tragikomický příběh“.

Minulý týden Jan Farský oznámil, že se vzdá poslaneckého mandátu. K rezignaci ho vyzvalo
předsednictvo hnutí. Farský čelí kritice kvůli své více než půlroční stáži v USA, kterou chtěl původně
absolvovat současně s výkonem své poslanecké funkce. „Je to tragikomický příběh. Všichni se tvářili,
že to je v pořádku, pak zasedlo předsednictvo a on (Farský) to nakonec složil. V momentě, kdy řekl,
že položí mandát, ti samí členové předsednictva začali veřejně štkát o tom, jak jim Jan Farský bude
chybět. Myslím si, že si ještě užijeme chvilku legrace, jakým způsobem bude Jan Farský svůj mandát
skládat,“ uvedl komentátor MF Dnes Petr Kolář.

 

 

Farský se již dříve vzdal poslaneckého platu a pozice šéfa klubu STAN. Přislíbil, že se ze stáže
případně vrátí na klíčová hlasování a odletěl do Spojených států. „Vidím to jako vztyčený prostředník
směrem k veřejnosti, nejen k voličům STAN. Nepřijde jim divné, že na osm měsíců odjede do
Ameriky. Na jeho stipendium se doplácí z veřejných peněz. Překvapil mě amatérismus STAN a
obzvlášť i předseda Vít Rakušan. Neříkám, že by je to ohrozilo v příštích volbách, kauza utichne. Lidé
si to ale budou pamatovat a opozice to ráda připomene,“ reagoval Holec.

Zmínil se i o šéfovi hnutí ANO Andreji Babišovi. Ten se nyní více stáhl do ústraní a spekuluje se o
tom, zda nezvažuje kandidaturu na prezidenta. „Souvisí to také s tím, že jednou proběhne výměna
lídra hnutí ANO a je logické, že Andrej Babiš vedle sebe nechává vyrůst další politiky ANO, kteří by
ho jednou mohli v této funkci vystřídat,“ míní Holec. „Nikdo neví, kdo lídrem (hnutí ANO) bude. Jestli
Andrej Babiš půjde do prezidentské volby, zcela nepochybně to nebude on,“ doplnil Kolář.

Janeček versus Babiš
Minulý týden prezidentskou svou kandidaturu na prezidenta oznámil miliardář Karel Janeček.
„Zažíváme s ním téměř desetiletou ságu, kdy jednou nohou vstoupil do politiky a nějakého politicko-
společenského dění. Má talent vždycky ze všeho udělat výstřední záležitost a dodat tomu lehce
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bizarní nádech. Myslím si, že lidé by úplně neocenili prezidenta, který se se svými partnerkami fotí
na kapotě Ferrari a podobně. To spíš v Kazachstánu. Nějakou šanci posbírat hlasy určitě má, ale na
výhru bych to neviděl,“ řekl Holec.

„Jako kdyby oznámil kandidaturu někdo z cirkusu Berousek, je to zajímavé zpestření. Žádného
horkého kandidáta nevidím, je brzy. Prezidentská kampaň se začne rozjíždět až někdy po
prázdninách a do té doby se uvidí, kdo do ní nastoupí. Ani tehdy nebudeme moc jednoznačně říci,
kdo bude favorit,“ sdělil Kolář.
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